
 

Minnesanteckningar vid medlemsmöte med  

PRO Västra 2022-08-17 

Ordf. Dettmar Wihlborg inledde med att hälsa samtliga välkomna och då speciellt 3 nya 
medlemmar. 

Den uppgjorda dagordningen godkändes.  

Skrivelser 

Inga skrivelser inkomna.  

Rapporter  

Den 22 september anordnas en nationell friluftsdag på Puls Arena med bl.a. tipsrunda, 
”prova på”- aktiviteter samt grillning. Start kl. 10.00. Anmälningslista fanns tillgänglig på 
mötet.  

Den 24 september anordnar Landskrona Stad, Omsorgsförvaltningen, en hälsans dag med 
mottot ”Hälsa för seniorer”. Alla föreningar är inbjudna och det kommer att finnas bord 
tillgängliga. Närmare information kommer. 

Många föreningar firar jubileum i år; PRO 80 år, PRO Västra 40 år, Fridhill 80 år, 
Asmundtorp 55 år och Härslöv 45 år. Detta kommer att firas gemensamt den 24 oktober på 
stora Folkets Hus, Säbygatan, mellan kl. 13.00-16.00. Inleds med lunch kl. 13.00, som består 
av hjortgryta samt senare kaffe och tårta. Blir även underhållning av Edward C Johansson 
från Halland, talangfull ung sångare. Biljetter á 250 kr./st. kommer att finnas på vår 
expediton fro.m. måndag den 22 augusti. Max. 250 personer. 

Den 20 juli genomfördes en mycket uppskattad sommarfest på Larvi koloniområde med 
nära 200 medlemmar. PRO Västra subventionerade med 122 kr./person. Ordf. framförde ett 
stort tack till Stig Brink och Hans Nilsson som stod för genomförandet. 

Den 6 oktober blir det höstfest med start kl. 17.00, insläpp från kl. 16.30. Teckningslista fanns 
tillgänglig på mötet. 

Den 22 augusti blir det politikerutfrågning på kommunal nivå med start kl. 10.30. Kaffe 
serveras från kl. 10.00. Hålls på Västra Fäladens Folkets Hus. 

Den 23 oktober anordnas bussresa till Malmö Opera för att se musikalen Anastasia. Buss 
avgår från Västra Fäladens Folkets Hus kl. 14.20, föreställningen börjar kl. 16.00. 



Den planerade s.k. ”Turan” den 28 september ställs in p.g.a. sviktande intresse. Kan 
återkomma, men det behövs någon som kan hålla i det, frågan ställdes på mötet. 

Ingrid Bengtsson från vår resekommitté hade tagit fram en intresselista för en bussresa till 
Malmömässan för att besöka Förintelseutställningen. Tyvärr blev responsen dålig och endast 
ett fåtal anmälde sig. Hon hade även tagit fram en lista med rubriken ”Det här skulle jag vilja 
göra med PRO !” och förväntade sig en hel del förslag. 

Den 14 november anordnas en julmarknadsresa till Huseby. Vidare information kommer.  

Ordf. informerade om kongressen som hölls den 17-19 juni i Upplands Väsby, där han 
deltog. Ämnen som kom upp var bl.a. nya stadgar, handlingsplan, medlemsavgiften samt 
129 motioner. Detta var den 23:e kongressen ( hålls vart 4:e år).  Delegationsmöte under 2 
dagar hade tidigare hållits i Eslöv.  En miniutställning har tagits fram över PRO:s 80 år. Hela 
tiden fanns kamerabevakning.  Christina Tallberg hälsade alla välkomna. 3 olika ordf. 
utsågs, då det är ett gediget material som ska gås igenom. 240 personer, varav 23 från Skåne,  
deltog och hade varsin läsplatta, då allt skedde via den. Av Magdalena Andersson visades 
bl.a. ett inspelat klipp om Nato. Ulf Kristersson deltog via skärm och framförde främst en 
hälsning. Även Ardalan Shekarabi, Sveriges socialförsäkringsminister, deltog. Motionerna 
genomgicks ungefär som på våra årsmöten. Huvudfrågan var ”Översyn av 
pensionssystemet”. Nuvarande basbelopp 48.300 kr. höjs nästa år till 52.000 kr. Till 
äldreomsorgen bör 10.000.000 avsättas. Tandvården bör ingå i högkostnadsskyddet. Åsa 
Lindenstam valdes till ny ordf. för PRO Riks, förslag  fanns på PRO Skånes tidigare ordf. Jan 
Andersson,  resultatet blev  143 röster på Åsa Lindenstam och 97 på Jan Andersson. 
Marianne Nilsson är ny ordf. för PRO Skåne. Avtackning skedde av avgående ordf. Christina 
Tallberg. En inkommen motion avsåg vaccinering av bältros för personer över 60 år, gick ej 
igenom. En viktig sak är digitaliseringen, alla ska ha en chans att hänga med. Nätläkare bör 
begränsas. Möjlighet bör finnas att bli stödmedlem i PRO innan man fyllt 65 år. 
Medlemsavgiften bestämdes med en höjning av 10 kr. mot begärda 20 kr.  

Ordf. hade fått ett pressmeddelande om pensionerna. Främst garantipensionerna som höjts, 
någon kan dock få så lite som 117 kr./månad. 

 Efter fika fick vi lyssna på härlig jazzmusik framförd av bandet JAZZt Oldies.  

Lottdragning följde och därefter tackade ordf. för visat intresse samt informerade om att 
projektet Hero anordnar dans på ÖV-Huset den 7 september, 5 oktober, 2 november och 7 
december mellan kl. 14.00-16.00 . Nästa gång vi ses blir den 21 september, då vi får besök av 
Ingmar Skogar, naturfotograf. 

Vid pennan 

Eva Holm 


